
Zápis ze schůze OV Zpč. jezdecké oblasti ze 3. května 2011 v Martinicích 
 
Přítomni: Antonín Pittner, Martin Pecka, Dana Denková, Jaroslav Jindra, Jan Paleček 
Host: Mgr. Eva Jáchimová, Jaroslav Rédl 
 
 

1) Probrán zápis z minulé schůze a znovu projednána kandidátka Západočeské oblasti pro jednotlivé pozice v rámci volených 
orgánů ČJF. OV bere tuto kandidátku, která vzešla s konference oblasti, jako závaznou pro volby v rámci konference a 
všichni delegáti Západočeské oblasti by měli takto hlasovat, neboť se jedná o mandát vzešlý z konference oblasti. 

 
Konečný seznam delegátů Západočeské oblasti: 
 
Antonín Pittner – předseda OV 
Ing. Jan Paleček – člen OV, sekretář oblasti 
Dana Denková – členka OV 
Jaroslav Jindra – člen OV 
Martin Pecka – člen OV 
Jaroslav Rédl – volen konferencí oblasti za chovatele 
Mgr- Eva Jáchimová – náhradnice za Jiřího Lužu, pověřeného konferencí oblasti – omluvil se 
 
 
2) Probrána došlá pošta 
 
3) OV dále podporuje myšlenku povinných členských příspěvků do ČJF. V případě jejich zavedení navrhuje ponechat licenční 
poplatky lidí na stávající úrovni (viz nový návrh ČJF pro konferenci). 
 
4) OV uvažuje o zavedení poplatku z každého startu na závodech (např. 5,- Kč za start), který by platili pořadatelé na účet oblasti. 
Varianta – návrh na placení celostátně s použitím těchto peněz na vylepšení výpočetního systému pro výsledky a podporu systému 
centrálních přihlášek na závody. Tento bod bude prezentovat předseda OV Antonín Pittner na celostátní konferenci ČJF dne 
12.5.2001. 
 
5) Webová prezentace oblasti převezme grafický rámec webu České jezdecké federace. Zajistí Martin Pecka ve spolupráci se 
sekretariátem ČJF. Martin Pecka dále navrhuje projednání na příštím zasedání Rady ČJF možnost nastavení jednotné vizualizace 
webových prezentací všech oblastí pro lepší orientaci laické veřejnosti. Tento návrh projedná předseda OV na příštím zasedání 
Rady. 
 
6) Sekretář OV zašle členům výboru přehled financování SCM, obdržený ze sekretariátu ČJF v uplynulém období. 
 
7) Veškeré zápisy zasílané ČJF do rukou sekretáře oblasti, bude sekretář přeposílat všem členům výboru oblasti. 
 
8) Dana Denková zajistí dokument Obecných podmínek pro pořádání Zkoušek základního výcviku, který bude pro náhled a 
komentáře zaslán členům výboru oblasti a následně uveřejněn na webových stránkách oblasti. Tento dokument bude závazný a 
platný s účinností od 1.1.2012, nebude-li stanoveno jinak. 
 
9) Jaroslav Jindra předal přehled sboru rozhodčích pro závody v oblasti na červen 2011. Tento byl oproti původnímu upraven, což 
bude činěno i pro další období. Cílem OV je umožnit rovnoměrnou účast rozhodčích v oblasti na jednotlivých závodech za účelem 
získávání praxe a zvyšování kvalifikace. OV osloví pro budoucnost vybrané osoby (bylo vybráno pouze jediné kritérium – věk 
rozhodčích vůči získané kvalifikaci) s dotazem o zájem na tuto spolupráci. 
 
10) Byly podrobně projednány připomínky všech členů OV k návrhu nových stanov ČJF. 
 
 Komentáře OV k zaslanému návrhu stanov ČJF, které budou projednávány na celostátní konferenci dne 12.5.2011 v Humpolci: 
 
Bod 5.1.2 – od jakého věku může člen volit? Může volit každý člen nebo jen zletilý? 
Bod 5.2.4 – nutnost vést evidenci všech svých členů 
Bod 9.2.6 – specifikovat pojem „velikost oblasti“ – další návaznost na bod 9.5.4 
Bod 9.5.6 – vysvětlit, proč add bod 9.5.1 až jako druhá možnost 
Bod 10.2.5, 11.2.2, 17.2.4 – specifikovat pojmy „ vykonávat funkci“ v textu stanov 
Bod 11.1 – oprava „jeho“ na „její“ 
Bod 13.6. – stanovení vyjadřovacích písemných lhůt v oboustranné komunikaci účastníků řízení komise 
Bod 15.5 – uvést důvody, proč nemůže být v budoucnu sekretář oblasti být například členem OV 
Bod 16.2.2 – definice přechodného ustanovení pro místopředsedu, jak bude postupováno, jmenováno či voleno v přechodném 
období 
Bod 17.2.5 – stanovuje sportovně technické podmínky – v textu je uvedena pouze kontrola, nikoliv stanovení podmínek 
 



Do nových stanov je nutné zakotvit u všech orgánů ČJF (Rada, VV, všechny komise, OV) povinnost zveřejňování v určitém termínu 
všech zápisů z jejich jednání. Dále zde nejsou popsány kompetence Generálního sekretáře. 
 
V případě vypisování všech výběrových řízení ČJF by bylo vhodné trvale zpřístupnit kritéria výběrových řízení na webové prezentaci 
ČJF, minimálně u těch, u kterých plnění probíhá. Dále jsou-li přijímány jakékoli žádosti vůči ČJF (pořádání mistrovských soutěží, 
žádosti o příspěvky finanční či jiné atd.), je nutné specifikovat kritéria výběru a to předem, opět na webu a následné zdůvodnění 
výběru. Toto není bod pro stanovy ČJF, nicméně bod pro činnost VV ČJF. 
 
OV Západočeské oblasti bude požadovat po Radě ČJF každoroční sestavování Výroční zprávy České jezdecké federace, o.s., která by 
měla být zveřejněna minimálně v elektronické podobě na webu ČJF.  
 
Na konferenci ČJF přednese všechny tyto body předseda OV Antonín Pittner. 
 
11) Martin Pecka seznámil členy OV s některými možnostmi dalšího financování oblasti (dotace Plzeňského kraje), pro příští jednání 
OV je třeba připravit návrhy čerpání v rámci těchto programů – jedná se především o sportovní akce dětí a mládeže v Západočeské 
oblasti 
 
12) OV zaregistroval některé nesrovnalosti při pořádání HOBBY závodů v oblasti, veřejných tréninků a závodů. Konstatuje, že 
například vyhodnocování při veřejných trénincích či dokonce předávání finančních nebo věcných cen je zakázáno a tento stav bude 
nadále pečlivě sledovat. V případě, že bude zjištěn konkrétní příklad, bude s pořadatelem akce projednáno dle platné legislativy. OV 
zajistí v budoucnu nahodilou kontrolu některých soutěží. 
 
13) Datum příštího jednání OV je stanoveno na 31.5.2011 od 16.00, místo bude upřesněno. 
 

 
 
Zapsal: Martin Pecka dne 3.5.2011 


